
1 
 

PROTOKÓŁ Nr XXII/21 

sesji Rady Gminy Siemyśl, 

która odbyła się dnia 3 sierpnia 2021 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury i Bibliotece w Siemyślu 

 

 Sesja Rady Gminy Siemyśl rozpoczęła się o godzinie 9:10, a zakończyła się 

o godzinie 10:10.  

 Ustawowy skład Rady Gminy Siemyśl wynosi 15 radnych. Liczba radnych 

obecnych na sesji wynosiła 14. Nieobecny był radny Piotr Śliwiński. Ponadto w sesji 

uczestniczyło 8 osób spoza Rady Gminy. Listy obecności stanowią załączniki nr 1 - 3 

do protokołu sesji. 

 

Sesję otworzył słowami: „otwieram sesję Rady Gminy Siemyśl” i prowadził 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak. 

 Sesję   protokołowała    pracownik   Urzędu   Gminy   Siemyśl   Justyna Sacha. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak powitał wszystkich obecnych 

na  sesji.   

 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Siemyślu Karolina Golik wręczyła 

nowo wybranej radnej Grażynie Martysz-Kociak zaświadczenie o wyborze, złożyła 

gratulacje i życzyła owocnej współpracy. Następnie radna Grażyna Martysz-Kociak złożyła 

ślubowanie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w sesji uczestniczy wymagana liczba radnych (kworum) – obrady sesji były 

prawomocne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Tasak przedstawił porządek obrad. 

Innych wniosków lub uwag dotyczących porządku obrad nie wniesiono.  

 

Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Wręczenie radnej zaświadczenia o wyborze. 

3. Ślubowanie radnej. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  

6. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia boisku wielofunkcyjnemu 

w Charzynie (druk nr 194). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2021 r. (druk 

nr 195). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

(druk nr 196). 

11. Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Rada Gminy zajęła się sprawą przyjęcia protokołu poprzedniej sesji. Był 

on wyłożony do wglądu dla radnych. Nie wniesiono żadnych uwag dotyczących protokołu. 

Protokół poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Protokół głosowania w sprawie przyjęcia protokołu poprzedniej sesji 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 

elektronicznych). 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Stanisław Chabera przedstawił informację dotyczącą połączonego posiedzenia Komisji 
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ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i Komisji ds. Oświaty, Kultury, Zdrowia 

i Sportu, które odbyło się 3 sierpnia 2021 r. Poinformował o wydaniu pozytywnych opinii 

dotyczących projektów uchwał wniesionych pod obrady sesji oraz o sprawach 

omawianych na posiedzeniu.  

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca posiedzenia komisji stanowi załączniki nr 5 do protokołu sesji. 

 

Wójt Gminy Siemyśl Marek Dołkowski przedstawił informację dotyczącą pracy 

Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. Wójt Gminy omówił treść zawartych umów, cele 

i przebieg spotkań, w których uczestniczył, poinformował o czynnościach związanych 

z realizacją przetargu na budowę remizy strażackiej w miejscowości Siemyśl 

wraz z przebudową drogi w Siemyślu oraz przebudową sieci kanalizacji sanitarnej w 

Siemyślu, a także docenił charakter zorganizowanej imprezy w Świeciu Kołobrzeskim dla 

byłych i obecnych mieszkańców tej miejscowości.  

Wójt Gminy Siemyśl podziękował posłowi na Sejm RP Czesławowi Hocowi, 

Sekretarzowi Stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji 

oraz Pełnomocnikowi Rządu ds. Współpracy z Samorządem Terytorialnym Pawłowi 

Szefernakerowi oraz Radnemu Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego Henrykowi 

Carewiczowi za pomoc i współpracę w zakresie pozyskania dodatkowych środków 

w ramach programu „Nowy Polski Ład”. 

 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja dotycząca 

pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak przedstawił projekt uchwały 

Rady Gminy Siemyśl w sprawie nadania imienia boisku wielofunkcyjnemu w Charzynie 

(druk nr 194). Ww. projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy podkreślił wagę dokonań Andrzeja Rachalewskiego 

oraz przeczytał sentencję wniosku o nadanie imienia, złożonego przez przedstawicieli 

mieszkańców Charzyna. Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały 

nie wniesiono.  

 

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez 

Radę Gminy. Uchwała Nr 171/XXII/21 stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji. Protokół 

głosowania uchwały w sprawie nadania imienia boisku wielofunkcyjnemu w Charzynie 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 

elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy Siemyśl Dorota Galant przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy 

Siemyśl w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2021 r. (druk nr 195). 

Ww. projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu sesji. 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 172/XXII/21 stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji. 

Protokół głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2021 r. 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 

elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy Siemyśl Dorota Galant przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach gospodarstwa domowego (druk nr 196). Ww. projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu sesji.  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty przez Radę 

Gminy. Uchwała Nr 173/XXII/21 stanowi załącznik nr 14 do protokołu sesji. Protokół 

głosowania uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 
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Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi: 

1) Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak odniósł się do nieobecności 

zaproszonych gości – Starosty i Wicestarosty Kołobrzeskiego oraz Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych (dalej: ZDP) w związku z potrzebą omówienia spraw związanych z drogami 

powiatowymi oraz poinformował o piśmie - odpowiedzi na zaproszenie na sesję od 

Dyrektor ZDP Magdaleny Dąbrówki (załącznik nr 16 do protokołu sesji). Zaproszona nie 

mogła pojawić się na sesji z powodu zaplanowanych spotkań i poprosiła o przesłanie 

zapytań drogą elektroniczną lub papierową. 

2) Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak przedstawił odpowiedzi 

na złożone przez radnych interpelacje, które stanowią załączniki nr 17 - 23 do protokołu 

sesji. 

 

3)  Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak poinformował o otrzymaniu 

pisma z Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu w sprawie złożonych oświadczeń majątkowych 

(załącznik nr 24 do protokołu sesji) oraz o możliwości wglądu w jego treść w Biurze Rady 

Gminy. 

 

4) Radny Gminy Siemyśl Stanisław Chabera odniósł się do informacji 

Przewodniczącego Rady Gminy dotyczącej nieobecności zaproszonych osób 

reprezentujących starostwo powiatowe i stwierdził, że nie ma możliwości zapytania 

o planowane inwestycje związane z drogami powiatowymi na terenie Gminy Siemyśl 

oraz stwierdził, że brak ich obecności to lekceważenie potrzeb mieszkańców Gminy 

Siemyśl. 

 

5)  Wójt Gminy Siemyśl zobowiązał się do skierowania pisma do starostwa 

powiatowego dotyczącego propozycji skorzystania ze środków z programu „Nowy Polski 

Ład” oraz wskazał na konieczność przebudowy drogi powiatowej Siemyśl - Gorawino. 

 

6)  Radny Krzysztof Wers poparł stanowisko Przewodniczącego Rady Gminy Siemyśl 

co do nieobecności przedstawicieli władz powiatu i Dyrektora ZDP  oraz wskazał na brak 

odpowiedzi na pismo złożone do starosty powiatowego w sprawie braku działań 

związanych z remontem drogi powiatowej na trasie Niemierze-Byszewo jako trasy 

alternatywnej dla drogi ekspresowej S6. Wójt Gminy odpowiedział, że będzie 

interweniować w tej sprawie i wystosuje odpowiednie pismo. 

 

7)  Radny Grzegorz Łojek wskazał na problem braku wiedzy mieszkańców 

co do źródła finansowania referendum w sprawie odwołania Wójta Gminy Siemyśl 

przed upływem kadencji. Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie głosu 

w tej sprawie Skarbnik Gminy Dorotę Galant, która powiedziała, że: 

- koszty organizacji i przeprowadzenia takiego referendum ponosi gmina 

            (nie otrzymano dofinansowania z Krajowego Biura Wyborczego), 

- nieznana była wysokość wydatków ze względu na pierwszorazowość sytuacji, 

            dlatego też kwota na realizację tego zadania była wielokrotnie zmieniana 

            i ostatecznie wydatki zamknęły się w kwocie 7 100,00 zł, 

- pracownicy Urzędu Gminy Siemyśl nie otrzymali wynagrodzenia z tytułu 

            czynności związanych z organizacją referendum, 

- zgodnie z obowiązującymi przepisami, członkowie komisji ds. referendum 

           otrzymali diety w wysokości 50%. 

 

8)  Wójt Gminy Siemyśl, odnosząc się do wyników referendum w sprawie odwołania 

wójta, podziękował mieszkańcom i radnym za to, że potrafią ze sobą współpracować 

oraz powiedział, że ma nadzieję na wdrażanie pozytywnych zmian i następujących 

po tym korzyści, a także złożył podziękowania pracownikom Urzędu Gminy za wsparcie 

i życzliwość. 

 

9)  Radny Wiesław Hrycenko podziękował w imieniu całej społeczności Niemierza 
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za remont świetlicy w ww. miejscowości oraz modernizację boiska w Charzynie 

jako miejsca do rekreacji. Wójt Gminy podziękował radnemu za miłe słowa oraz uznał 

je za mobilizujące do podjęcia kolejnych działań w innych miejscowościach na terenie 

gminy. 

 

10)  Radny Jacek Pliszka złożył interpelację do Wójta Gminy dotyczącą pilnej potrzeby 

wycięcia odrostów drzew w pasie drogowym drogi powiatowej nr 3311Z na odcinku 

Siemyśl-Trzynik (załącznik nr 25 do protokołu sesji). Wójt Gminy Siemyśl powiedział, 

że sygnalizował ten problem Zarządowi Dróg Powiatowych w Kołobrzegu w odpowiednich 

pismach. 

 

11)  Radna Grażyna Martysz-Kociak zwróciła się z pytaniem dotyczącym kontynuacji 

realizacji szczepień na terenie gminy.  

Wójt Gminy: 

- powiedział, że już wcześniej został uruchomiony punkt szczepień i że obecnie 

            brakuje chętnych do szczepień, 

- poinformował, że wskaźnik zaszczepionych osób w wieku 60+ na terenie gminy 

           wynosi ponad 76%, 

- powiadomił o organizacji kolejnej planowanej akcji szczepień na 14 sierpnia 

            2021 r. (nie była jeszcze znana liczba chętnych osób), 

- podziękował za organizację i bezpieczeństwo w zakresie przeprowadzanych akcji 

            szczepień. 

 

12)  Radny Mirosław Tarnopolski poprosił Wójta Gminy Siemyśl o interwencję 

w sprawie możliwości wykupu mieszkania przez jednego z najemców lokalu w budynku 

przy ul. Szkolnej 15 w trybie bezprzetargowym. Wójt Gminy poinformował, że obecnie – 

po zniesieniu współwłasności – trwają prace nad wyodrębnieniem lokali mieszkalnych 

oraz ich wyceną. 

 

13)  Radna Wanda Domańska zwróciła uwagę na zaśmiecenie terenów gminy 

i zapytała, czy problem może wynikać z nieprawidłowej ilości mieszkańców zgłoszonych 

w deklaracjach dotyczących odpadów. Wójt Gminy odpowiedział, że w takiej sytuacji 

trudno jest znaleźć sprawców, że pracownicy Urzędu Gminy w miarę możliwości czuwają 

nad prawidłowością wypełnianych deklaracji i zaapelował do wszystkich mieszkańców 

gminy o dbałość o czystość z uwagi na wspólne ponoszenie kosztów związanych 

z zalegającymi odpadami. 

 

14)  Radny Marian Kurnik złożył petycję dotyczącą pogarszającego się stanu 

świadczonych usług medycznych w Ośrodku Zdrowia w Siemyślu (załącznik nr 26 

do protokołu sesji) oraz poprosił o jej rozpatrzenie na odpowiednim posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował rozpatrzenie dokumentu najpierw na 

posiedzeniu Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji, a następnie na wspólnym posiedzeniu 

ww. komisji oraz Komisji ds. Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu przy obecności lekarzy 

przyjmujących w ww. ośrodku.  

Wójt Gminy Siemyśl odpowiedział, że gmina jako dzierżawca lokali Ośrodka 

Zdrowia w Siemyślu nie jest w stanie wpłynąć na pracę wykonywaną przez panie doktor 

oraz wskazał na potrzebę wystosowania odpowiednich pism do Wojewody 

Zachodniopomorskiego oraz Narodowego Funduszu Zdrowia. 

Radny Wiesław Hrycenko podkreślił, że pismo powinno zostać wysłane do płatnika 

(w domyśle: Narodowego Funduszu Zdrowia) w celu przeprowadzenia kontroli.  

 

15)  Radny Grzegorz Łojek zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy o etap realizacji 

instalacji oświetlenia na terenie gminy. Zastępca Wójta Gminy Siemyśl Agnieszka 

Andziak odpowiedziała, że rozpoczęcie wykonywania inwestycji planuje się na miesiąc 

wrzesień tego roku (po zakończeniu zadań organizacyjnych związanych z budową remizy 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Siemyślu) oraz poinformowała o zabezpieczeniu środków 

na ten cel. 
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Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Janusz Tasak 

zamknął sesję słowami „zamykam sesję Rady Gminy Siemyśl”.  
 

 Materiały i uchwały Rady Gminy w załączeniu do protokołu (załączniki 

ponumerowane od nr 1 do nr 29).  

 

 

Protokołowała: 
 

Justyna Sacha        Przewodniczący Rady 

 

               Janusz Tasak 


